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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till försvarsminister Peter Hultqvist (S)

2016/17:1045 Försvarsmaktens behov av officerare

Den 2 mars beslutade regeringen att återinföra värnplikten. 

Personalförsörjningen av det militära försvaret ska bygga dels på frivillighet 
och dels på totalförsvarsplikt. Syftet med detta är att kunna uppfylla de mål 
som riksdagen angett avseende förbands- och personaluppfyllnad.

På kort sikt handlar det om att minst 4 000 personer ska utbildas, på sikt många 
fler. En utmaning som många lyft nu när antalet soldater som ska utbildas ökar 
är att det inte finns tillräckligt många officerare för att utbilda dessa, något som 
kan fungera gränssättande.

Min fråga till försvarsministern blir därför:

 

Hur avser ministern att säkerställa att tillräckligt många officerare finns för att 
utbilda de kommande årens ökande antal soldater som behövs för att nå de mål 
som riksdagen angett avseende förbands- och personaluppfyllnad? 

………………………………………

Daniel Bäckström (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-03-14
Besvaras senast
2017-03-22 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal


